

## Verslag

<b>Vergadering</b>	Regiegroep
<b>Gehouden op</b>	17 juni 2019
<b>Opgemaakt door</b>	Carlo Zwartendijk
<b>Aanwezig</b>	Liselotte Franssen (voorzitter), Monique van Brederode, Stijn van den Brekel, Pernell Criens, Arno de Laat, Mark van Oosterwijk, Erik Schellekens, Piet Verheijen, Tess van de Wiel, Berry van 't Westeinde (griffier), Mark van Stappershoef (collega), Carlo Zwartendijk (verslag)
<b>Afwezig</b>	geen

### 1. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 2. Vaststellen verslagen

De verslagen van de regiegroep van 6 mei, 21 mei en 4 juni 2019 worden ongewijzigd vastgesteld.

### 3. Agenda's volgende avond: 02 juli 2019

19:00 uur	Jeugdgemeenteraad
19:15 uur	Fotomoment gezamenlijke raad
19:30 uur	A. Beeldvormend: - rekenkamercommissie onderzoek Wmo B. Oordeelsvormend: - geen onderwerpen
20:45 uur	C. Besluitvormend: - raadsvoorstel woonvisie 2019 - raadsvoorstel Bestuursrapportage I 2019 - raadsvoorstel kaders begroting 2020 - raadsvoorstel jaarstukken 2018 - raadsvoorstel begroting, jaarrekening en Strategische meerjarenagenda Hart van Brabant - raadsvoorstel begroting 2020 en jaarrekening 2018 Regionale ambulance voorziening Brabant Midden-West-Noord - raadsvoorstel benoeming lid en plaatsvervangend lid audit-comité

Tess van de Wiel merkt als voorzitter van de oordeelsvormende vergadering van 18 juni op dat de beschikbare tijd voor deze vergadering mogelijk te kort is. Voor de woonvisie hebben zich 3 insprekers gemeld. Verder hebben de fracties 10 verschillende te bespreken onderwerpen aangedragen. Dat gaat haar inziens niet lukken binnen het beschikbare uur. Zij doet het voorstel om in elk geval insprekers aan bod laten komen op 18 juni en voor zover de tijd niet toereikend is de overige ingebrachte onderwerpen te bespreken op 2 juli. De besluitvorming zal dan na het zomerreces plaatsvinden.

Er ontstaat een discussie over de vorm van het insprekrecht en hoe hiermee omgegaan zal worden in deze vergadering, teneinde efficiënter te kunnen werken.

Afgesproken wordt te starten met de insprekers, hen niet te bevragen, maar deel te laten nemen aan het gesprek en te bezien hoever gekomen kan worden met het behandelen van de door de partijen

naar voren gebrachte onderwerpen. Eventueel kan oordeelsvormend worden uitgeweken naar 2 juli. In dat geval, zal de besluitvorming over de woonvisie na het zomerreces plaatsvinden.

Morgen zal zo nodig na afloop van de vergaderingen, de regiegroep bijeenkomen om de voortgang en het vervolg van het proces te bespreken.

De griffier probeert de insprekers hierover in te lichten.

Aandacht wordt gevraagd voor het bezoek van de jeugdgemeenteraad op 2 juli 2019: 19:00 uur. De voorzitter roept de fracties op om alle raadsleden zoveel mogelijk aanwezig te laten zijn.

#### **4. Notitie rechtspositie raads-, commissie- en burgerleden**

Carlo Zwartendijk geeft een toelichting. Door wijziging van het rechtspositiebesluit zal er een nieuwe verordening worden opgesteld. Voor een aantal onderwerpen is in de notitie een voorstel gedaan. Voor een tweetal onderwerpen wordt richting gevraagd aan het BOT-overleg. Met die richting zal de nieuwe verordening worden vormgegeven.

T.a.v. het budget voor scholing voor individuele raadsleden wordt aangegeven dat er een sterke voorkeur is voor collectieve scholing. Het recht op individuele scholing moet de collectieve scholingsmogelijkheden zo min mogelijk beperken. Er wordt een model voorgestaan waarbij voor 1/1 van enig jaar individuele opleidingswensen kunnen worden aangemeld. Als er een verzoek komt, wordt nagegaan of daaraan bredere behoefte bestaat en hierin wellicht collectief kan worden voorzien.

Een reiskostenvergoeding voor dienstreizen buiten de gemeente wordt niet ingesteld.

Voor het overige kan het BOT-overleg instemmen met de in de notitie gedane voorstellen.

#### **5. Planning per vergadering en lijst met onderwerpen voor de gemeenteraad**

N.a.v. dit onderwerp wordt gemeld dat de projectgroep begroting bijeen is geweest en daarbij de opdracht aan de projectgroep is besproken. Geconstateerd is dat de projectgroep zich met name richt op de organisatie en invulling van de dialoog-sessies. De rol van beide raadsleden is te zorgen dat het proces democratisch gelegitimeerd is. Gekoerst wordt op een aanpak volgens de systematiek van het 'world-cafe'. De gespreksdeelnemers worden via een aselechte steekproef aangezocht. Verder wordt getracht Goirlese ambassadeurs te betrekken bij de projectgroep, die kunnen ondersteunen bij de verdere opzet en invulling.

T.a.v. het vaststellen van de kaders voor de begroting, wordt geadviseerd zo min mogelijk vooraf kaders vast te stellen, zodat aan de dialoog-sessies ruimte wordt gelaten.

Een ieder wordt gevraagd agenda's vrij te houden voor een aantal dialoog-sessies in de periode van 27/8 t/m 3/9 en dit in de fracties te delen.

De planning na het zomerreces lijkt redelijk leeg. De regiegroep wil voorkomen dat er daarna opstoppingen van stukken gaan ontstaan en geeft alvast aan dat grondbeleid en de nota Bakertand niet in dezelfde cyclus moeten worden aangeboden.

Wederom wordt geconstateerd dat de plannings bijgewerkt moeten worden.

De regiegroep wil de Inclusieagenda in september op de raadsagenda, alsmede het grondbeleid. Verder wordt het college gevraagd de Zuidrand in te plannen.

N.a.v. discussie wordt besloten om het actualiseren en actueel houden van plannings te agenderen voor het eerste overleg van de werkgroep bestuurlijke vernieuwing na het zomerreces. Daarin zijn ook het college en de gemeentesecretaris vertegenwoordigd.

#### **6. Stand van zaken afhandeling moties**

Ook hier wordt geconstateerd dat er een achterstand is in de afhandeling van de moties op het overzicht. Ook dat wordt ter bespreking geagendeerd voor de eerste werkgroep bestuurlijke vernieuwing. Hetzelfde geldt voor de afhandeling van de lijst van toezeggingen.

## 7. Terugblik

De regiegroep is vandaag voor het laatst in deze samenstelling en taakomschrijving in een BOT-overleg bijeen. Reden waarom de voorzitter een ieder uitnodigt terug te kijken en de ervaringen en vorderingen met elkaar te delen.

Mark v Oosterwijk vindt dat er stappen vooruit gezet zijn. De raad heeft zich verbeterd in het framen van onderwerpen in tijdvakken. Verder is de raad efficiënter gaan vergaderen. De tijdbesteding en het maken van onderscheid tussen hoofdlijnen en details kan nog verbeterd worden. Tess van de Wiel kijkt uit naar de Raadsconferentie eind augustus. Zij wil graag het gesprek voeren over waar de raad op wil gaan focussen. Piet Verheijen heeft de regiegroep ervaren als een prettige manier om kennis op te doen. Hij ziet nog te behalen winst als taken verdeeld kunnen worden. Pernell Criens vindt het functioneren van de raad vooruitgegaan t.o.v. de vorige periode. Zij ervaart meer interactie met inwoners en dat de raad vaker het gemeentehuis uit gaat. Ze vindt dat er een goed onderling contact is. Raadsleden spelen op de bal en niet op de man. Tot slot merkt zij op dat er meer vertrouwen onderling is. Dit wordt door anderen beaamd. Erik Schellekens vindt ook dat de raad sterker staat dan voorgaande perioden. Hij ervaart veel meer eigen meningsvorming in de raad. Er is meer discussie onderling en minder met het college.

Arno de Laat waardeert het dat er nieuwe enthousiaste raadsleden zijn aangetreden. Zelf is hij niet altijd even gelukkig met de nieuwe manier van werken. Wel prettig vindt hij het dat de coalitie ook kritisch is op het college. Hij is van mening dat hij in de nieuwe systematiek onvoldoende gelegenheid heeft om naar inwoners toe te gaan.

Berry van 't Westeinde vindt het een goede ontwikkeling dat de begrotingsgesprekken buitenshuis gevoerd gaan worden. Zijn wens is dat dergelijke consultaties gemeengoed worden en in het voorproces door organisatie en college worden geïncorporeerd in beleidsprocessen.

Mark van Stappershoef is van mening dat de beeldvorming door de raad ook in andere vormen zou kunnen worden gegoten. Verder ziet hij duidelijk een omslag binnen het functioneren van de raad van 'college-gedreven' naar 'raad-gedreven'.

Liselotte Franssen is van mening dat de raad een goede weg is ingeslagen. Het schuurt wel met enige regelmaat, maar schuren moet om vooruit te kunnen gaan.

## 8. Memo Mill Hill college

De regiegroep is akkoord met de inhoud van de memo. Wel wordt gevraagd om aan de raden in omliggende gemeenten te vragen hier ook medewerking aan te verlenen. Het zijn immers ook leerlingen uit die gemeenten die op het Mill Hill college zitten.

## 9. Wat verder ter tafel komt

Mark van Stappershoef meldt dat de Commisaris van de koning (CdK) elke 3 jaar elke gemeente bezoekt. Op 3 juli bezoekt hij Goirle. Het programma is dat hij een kwartier met de burgemeester spreekt en daarna 45 minuten met de fractievoorzitters (09:15). Vervolgens zal hij werkbezoeken brengen aan Havep en Jos Huijbregts (boerenbedrijf/toerisme/zorg) en rond hij af met een gesprek met het college en een persgesprek. De Fractievoorzitters kunnen zelf onderwerpen aanbrengen in het gesprek met de CdK. Deze onderwerpen worden geïnventariseerd:

- bouw(on)mogelijkheden: Provincie hanteert een quotum, terwijl het Rijk ventileert dat er te weinig gebouwd wordt
- Windmolens: wat wil de provincie hiermee?
- Jeugdzorgproblematiek: financiële middelen & woonplaatsbeginsel

- Openbaar vervoer: onmacht gemeente bij wijzigingen in buslijn. Zeker omdat de gemeente beter zicht heeft op wensen en behoeften onder de bevolking.
- Brabant als afvoerputje t.a.v. Drugsafval. Zijn er mogelijkheden te komen tot een Brabants fonds voor dekking van de opruimkosten?

Afgesproken wordt dat voorafgaand aan het gesprek per mail wordt kort gesloten wie wat waar bespreekt met de CdK.

Verder meldt Mark van Stappershoef over de organisatieontwikkeling dat er, n.a.v. de raadssessie op 13 juni, kort na de zomervakantie een bijpraatsessie voor de raad zal worden gepland, waarin vragen aan de orde zullen komen als Waar staan we? Wat is er gebeurd? Wat gaan we nog doen? Als conceptdatum wordt maandag 16 september 19:30 uur gesuggereerd. Deze week volgt definitieve datum.

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter om 21:20 uur de vergadering.

**Actielijst regiegroep** bijgewerkt t/m: 21 mei 2019 (grijs is afgewerkt)

Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
1.	21/5/2019	Wethouder Poos	<i>Wat verder ter tafel komt - Evaluatie Tilburgseweg</i> Bereidt een voorstel voor over het soort evaluatie voor de Tilburgseweg.	In eerste instantie was de gedachte om dit te doen na afronding van het gehele project. Aangezien voortgang afhangt van ontwikkeling van het stuk terrein op de hoek Tilburgseweg-Kalverstraat kan dit nog lang gaan duren. Om "momentum" te behouden (en lessons learned mee te nemen in de aanloop naar en uitvoering van het tweede deel van het project!) is het wellicht een optie een tussentijdse evaluatie te plannen. Hierbij zal dan enerzijds worden gekeken naar het verkeerscirculatieplan en anderzijds naar de fysieke herinrichting van de Tilburgseweg. Afdelingshoofd REB neemt dit mee in het PoHo overleg.
2.	6/5/2019	Griffier	<i>Rechtspositie raadsleden</i> Een memo/voorstel hierover zal aan de regiegroep worden	

Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
			voorgelegd.	
3.	11-02-2019	Stijn vd Brekel	<i>Beeldvorming over insecten</i> Stijn zorgt voor een document dat als basis kan dienen voor een gesprek hierover	n.t.b.
4.	17/06/2019	Griffier	Legt waar mogelijk contact met insprekers bij de woonvisie om met hen de gekozen werkwijze te bespreken.	
5.	17/06/2019	Leden	Periode 27/8-3/9 vrijhouden voor meerdere dialoogsessies. Dit delen binnen de fracties.	
6.	17/06/2019	Griffier	Voor het eerste overleg wrkgrp best. Vern. Te agenderen de afhandeling en actualisering van planningen, toezeggingen, moties e.d.	
7.	17/06/2019	Griffier	De griffier communiceert de wensen van de regiegroep inzake het moment van agendering / niet laten samen lopen van onderwerpen	
8.	17/06/2019	Griffier	Omliggende gemeenten wordt gevraagd ook samen te werken met het Mill Hill college.	
9.	17/06/2019	Griffier	Voorafgaand aan het bezoek van de CdK zullen fractievoorzitters per mail worden geïnformeerd over de gespreksonderwerpen.	